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Important Safety Precautions 
When using your Vivitar Party Speaker, basic safety precautions should always be followed, including:

1. READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE USING YOUR SPEAKER.
2. Do not allow children to play with your speaker without adult supervision. 
3. Do not expose your speaker to excessive heat, flames, or fire.
4. Always press all buttons or knobs carefully. Do not manhandle your speaker.
5. Do not use in extremely dry environments, as this can lead to static discharge during usage.
6. Do not expose your speaker to temperatures above 104°F/ 40°C. Keep out of direct sunlight.
7. Do not attempt to repair this product yourself. Contact a qualified service center if your speaker is in need of service.
8. Do not drop, crush, throw, or expose your speaker to excessive trauma.
9. Your speaker is not intended for commercial use.
10. Do not place near objects that generate a strong magnetic field.
11.  Unplug your speaker when not in use for long periods of time and during lightning storms.
12. Use a soft cloth to clean your speaker. Never use any harsh chemicals or detergents. Make sure your speaker is dry before 
     charging.
13.  Please recycle or dispose of your speaker properly based on the laws and rules of your municipality. Contact local recycling 
     facilities and/or the manufacturer of your speaker for further information.

BATTERY WARNING:
-The device is equipped with an integrated lithium battery. The battery cannot be 
replaced. Do not attempt to remove the battery from the device.
-Do not dispose of in fire or expose to excessive heat.
-Do not crush, puncture, incinerate, or short circuit external contacts.
-Please recycle or dispose of the battery properly. Contact your local recycling facilities 
and/or the manufacturer for further information. 

CAUTION



Introduction
Thank you for purchasing the Vivitar Party Speaker, item PARTY-SPKMIC-FD. Turn a gathering into a party with this light up 
Bluetooth speaker, compatible with most mobile devices and tablets. For additional fun, plug in the included microphone to sing 
along with your friends and favorite tunes. Please read this manual carefully before using your speaker.

Package Contents
- Vivitar Party Speaker
- Microphone
- USB Charging Cable
- User’s Manual with Warranty Information

Specifications
Bluetooth Specification: V5
Bluetooth Range: Up to 33 feet.
Power Supply: DC 5V
Battery Type: 3.7V/ 1200mAh Lithium Battery
Charge Time: Approximately 1-2 Hours
Play Time: Approximately 1 Hour**

**Applicable at 50% of maximum volume. Results will be lower when volume is higher.



A Quick Look: Device Controls
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Top 
View:

1. MIC Jack
2. MIC Volume 
3. MIC Echo 
4. SD Card Slot
5. USB Port
6. Previous Track
7. Play/ Pause
8. Next Track
9. Mode
10. AUX Port
11. Battery Indicator Light
12. DC 5V Port
13. Power/ Volume 



Charging Your Speaker

(red) = Charging
(off) = Fully Charged

NOTES: 

--Remove the charging cable once charging is complete. 

--Overcharging could reduce the life of the battery. 

--A charged battery will lose its capacity if it is not used on a  
  regular basis.

Important: To avoid a complete discharge of the battery, 
charge your speaker at least once every six months.

1. The USB charging cable has a Micro USB plug 
and a standard USB plug.
  

2. Insert the USB charging cable’s Micro USB plug 
into the DC 5V port on the top of your speaker. 
  

Micro USB
Plug

USB
Plug

3. Insert the USB charging cable’s standard 
USB plug into the USB port of a computer or 
suitable  USB charging adapter. 

4. The Battery Indicator Light turns red while the speaker is charging. When the 
speaker is fully charged the light turns off. 
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Bluetooth Pairing

Party Speaker

1. Turn the Power/ Volume button to the right to turn ON. 2. Press the Mode button repeatedly until you are in Bluetooth 
mode.

5. Go to the Bluetooth settings page on your phone. Make 
sure that Bluetooth is turned on. Connect to the device 
listed as “Party Speaker”.

3. “bLUE” will appear on the Display screen (on the front of 
the speaker) to indicate that you are in Bluetooth mode.
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Selecting a Mode

Mode Button
(press repeatedly to toggle 

through the various 
modes)ong press MODE 

button to switch light ON/
OFF

When your speaker is powered on, you can press the Mode Button repeatedly to choose where your speaker will play music from.  
You can select from the following modes as shown on the Display Screen:

BLUE: Select this mode to play music from an audio source connected via Bluetooth connection. See instructions on the previous  
page to connect your phone or tablet to your speaker via Bluetooth.

LINE: Select this mode to play music from an audio source connected to the speaker’s Auxiliary Input Jack, 

USB: Select this mode to play music from a thumb drive or similar device inserted in the speaker’s USB Port.

TF: Select this mode to play music from a TF or Micro SD memory card inserted into your speaker’s TF Memory Card Slot.  Your 
speaker can play .MP3,  or .WAV music files stored on your memory card.

Fn: Select this mode to listen to FM radio stations. When selected, the station you are tuned in to will display on the screen. 
sure the antenna on the rear of your speaker is fully extended in order to maximize reception. Press and hold the       button in order 
to search for available stations.  Or press the         button, or       button repeatedly to toggle through stations. 
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Music Controls

1. Press the Play button to play and pause 
music.

2. Press the Next and Previous buttons to go to 
the next or previous track.

3. Turn the Power/ Volume Control knob to 
increase and decrease the speaker’s sound.
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Using Your Microphone

Plug in the included microphone’s cable into 
the MIC Jack on the top of your speaker.

Slide the switch up and down to turn the
microphone ON and OFF.
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Microphone Controls

1. Turn the MIC Volume knob right to increase the 
and left to decrease the sound of the microphone.

2. Turn the Echo knob right to increase and the left 
to decrease the echo function of your microphone.

Slide the switch up and down to turn the
microphone ON and OFF.
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- Before using your speaker, inspect the ports to make sure that they are clear of dust and debris before charging or inserting any 
cables. 
 
- Use a soft cloth to clean your speaker. 

- Make sure your speaker is dry before using and before connecting cables to ports. 

- Never use any harsh chemicals or detergents to clean your speaker. 
 
- Always store your speaker in a cool, dry location.
 
- Never tug or yank on either any cables while they are connected to your speaker.  Connect and disconnect these cables as 
carefully as possible.
 
- Never expose your speaker to high temperatures, extreme cold, high humidity or excessive moisture/ water. 
 
- Please recycle or dispose of your speaker properly based on the laws and rules of your municipality. Contact local recycling 
facilities and/or the manufacturer of your speaker for further information.

Maintenance and Care



Notes
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FCC Statement
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user’s authority to 
operate the equipment.
 
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not 
cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause 
undesired operation.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC 
Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 
equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 
occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the 
equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is  
    connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/T V technician for help.



Vivitar One Year Warranty
This warranty covers the original consumer purchaser only and is not transferable. 

This warranty covers products that fail to function properly UNDER NORMAL USAGE, due to defects in material or workmanship. 
Your product will be repaired or replaced at no charge for parts or labor for a period of one year.

What Is Not Covered by Warranty
Damages or malfunctions not resulting from defects in material or workmanship and damages or malfunctions from other than  
normal use, including but limited to, repair by unauthorized parties, tampering, modification or accident.

To Obtain Warranty Service and Troubleshooting Information:
Call 1-800-592-9541 or visit our website at www.vivitar.com.

To receive warranty service along with the name and address of an authorized product service center, the original consumer 
purchaser must contact us for problem determination and service procedures.  Proof of purchase in the form of a bill of sale or 
receipted invoice, evidencing that the product is within the applicable warranty period(s), MUST be presented in order to obtain 
the requested service.  It is your responsibility to properly package and send any defective products along with a dated copy of 
proof of purchase, a written explanation of the problem, and a valid return address to the authorized service center at your 
expense.  Do not include any other items or accessories with the defective product. Any products received by the authorized 
service center that are not covered by warranty will be returned unrepaired.

13
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NO WARRANTIES, WHETHER EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, ANY IMPLIED WARRANTIES 
OF MERCHANTABILIT Y OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, OTHER THAN THOSE EXPRESSLY DESCRIBED 
ABOVE SHALL APPLY.  DISTRIBUTOR FURTHER DISCLAIMS ALL WARRANTIES AFTER THE EXPRESS WARRANT Y 
PERIOD STATED ABOVE. NO OTHER EXPRESS WARRANT Y OR GUARANT Y GIVEN BY ANY PERSON, FIRM OR ENTIT Y 
WITH RESPECT TO THE PRODUCT SHALL BE BINDING ON DISTRIBUTOR.  REPAIR, REPLACEMENT, OR REFUND OF 
THE ORIGINAL PURCHASE PRICE - AT DISTRIBUTOR’S SOLE DISCRETION - ARE THE EXCLUSIVE REMEDIES OF THE 
CONSUMER.  IN NO EVENT WILL DISTRIBUTOR, ITS MANUFACTURERS, OR SAKAR INT. BE LIABLE FOR ANY 
INCIDENTAL, DIRECT, INDIRECT, SPECIAL, PUNITIVE OR CONSEQUENTIAL DAMAGES (SUCH AS, BUT NOT LIMITED 
TO, DAMAGES FOR LOSS OF PROFITS, BUSINESS, SAVINGS, DATA OR RECORDS) CAUSED BY THE USE, MISUSE OR 
INABILIT Y TO USE THE PRODUCT.  EXCEPT AS STATED HEREIN, NO OTHER WARRANTIES SHALL APPLY.  NOTWITH-
STANDING THE FOREGOING, CONSUMER’S RECOVERY AGAINST DISTRIBUTOR SHALL NOT EXCEED THE 
PURCHASE PRICE OF THE PRODUCT SOLD BY DISTRIBUTOR.  THIS WARRANT Y SHALL NOT EXTEND TO ANYONE 
OTHER THAN THE ORIGINAL CONSUMER WHO PURCHASED THE PRODUCT AND IS NOT TRANSFERABLE.  

Some countries, states or provinces do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages or allow 
limitations on warranties, so limitation or exclusions may not apply to you.  This warranty gives you specific legal rights, and you 
may have other rights that vary from state to state or province to province.  Contact your authorized retailer to determine if 
another warranty applies.  

Vivitar One Year Warranty (continued)



The Bluetooth® word mark and logos are registered trademarks owned by the Bluetooth
SIG, Inc. and any use of such marks by Sakar International is under license. Other trademarks
and trade names are those of their respective owners.



SANS FIL QUI ILLUMINE AVEC MICROPHONE

DE FÊTE
HAUT-PARLEUR 

Guide d'utilisation : PARTY-SPKMIC



Mesures de SÉcuritÉ Importantes
Lorsque vous utilisez votre haut-parleur de fête Vivitar, les précautions de sécurité doivent toujours être suivies :

1. LISEZ TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT D’UTILISER VOTRE HAUT-PARLEUR.
2. Ne permettez pas aux enfants de jouer avec votre haut-parleur.
3. N’exposez pas votre haut-parleur à une chaleur excessive, aux flammes ou au feu.
4. Appuyez toujours avec précaution sur tous les boutons. Ne malmenez pas votre haut-parleur.
5. Ne pas utiliser dans des environnements extrêmement secs, car cela peut entraîner des décharges électrostatiques pendant 
l'utilisation.
6. N’exposez pas votre haut-parleur à des températures supérieures à 40•C. Conserver à l’abri de la lumière directe du soleil.
7. N’essayez pas de réparer ce produit vous-même. Contactez un centre de service qualifié si votre haut-parleur a besoin d’être
réparé.
8. . Ne laissez pas tomber, ne percez pas ou n'exposez pas votre haut-parleur à des traumatismes excessifs.
9. Votre haut-parleur n'est pas destiné à un usage commercial.
10. Ne placez pas l’appareil à proximité d’objets générant un fort champ magnétique.
11. Débranchez votre haut-parleur lorsqu'il n'est pas utilisé pendant de longues périodes ou pen-dant des orages.
12. Utilisez un chiffon doux pour nettoyer votre haut-parleur. N’utilisez jamais de produits chimiques ou de détergents agressifs.
Assurez-vous que votre microphone est sèche avant de la recharger.
13. Veuillez recycler ou éliminer votre haut-parleur conformément aux lois et règlements de votre municipalité. Contactez les centres 
de recyclage locaux et/ou le fabricant de votre haut-parleur pour plus d’informations.

AVERTISSEMENT DE BATTERIE
-Cet appareil est dotée d'une batterie lithium-ion. La batterie ne peut pas être remplacée.  N’essayez pas
de retirer la batterie de l’appareil.
-Ne pas jetez dans le feu ou exposez à une chaleur excessive.
-Ne broyez pas, ne percez pas et n'incinérez pas les batteries et ne provoquez pas de court-circuit sur les contacts externes. 
SVP recyclez ou débarrassez-vous de votre batterie correctement. Pour les renseignements, consultez les établissements 
de recyclage locales et/ou le fabricant.

Attention



Introduction
Nous vous remercions d'avoir acheté le haut-parleur de fête Vivitar, article PARTY-SPKMIC. Transformez un rassemblement en une 
fête avec cet haut-parleur Bluetooth illuminé, compatible avec la plupart des appareils mobiles et des tablettes. Pour plus de plaisir, 
branchez le microphone inclus pour chanter avec vos amis et vos chansons préférés.  Afin d'obtenir les meilleurs résultats, veuillez lire 
ce guide d'utilisation avant d'utiliser votre haut-parleur. 

CONTENU DE L'EMBALLAGE
- Haut-parleur de fête Vivitar
- Microphone
- Câble USB
- Guide d’utilisation

SPÉCIFICATIONS
Spécification Bluetooth: V5
Portée Bluetooth: Jusqu'à 33 pieds
Alimentation: 5V DC
Type de pile: Pile lithium 3.7V/1200mAh
Temps de recharge: ������� heures approx.
Temps de lecture: une heure approx.

*Applicable à 50 % du volume maximum. Les résultats seront plus faibles lorsque le volume est plus élevé.



UN SURVOL RAPIDE: CONTRÔLES
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Vue du haut

1. Prise de microphone
2. Volume du microphone
3. Écho de microphone
4. Fente du carte SD
5. Port USB
6. Piste Précédente
7. Lecture/ Pause
8. Piste Suivante
9. Bouton mode
10. Port d'entrée auxiliaire
11. Voyant de pile
12. Port DC 5V
13. Alimentation/volume



RECHARGE DE VOTRE HAUT-PARLEUR

(rouge) = Recharge en cours
(éteint) = charge pleine

REMARQUES

--Retirez le câble de recharge une fois la recharge terminée.

--Une surcharge pourrait réduire la durée de vie de la pile.

--Une pile chargée perdra sa capacité si elle n'est pas utilisée 
régulièrement. 

Important: Pour éviter une décharge complète de la pile, 
chargez votre haut-parleur au moins une fois tous les six 
mois.

1. Le câble de recharge USB inclus possède une
prise micro USB et une prise USB standard.
  

Insérez la prise micro USB du câble de recharge 
USB dans le port DC 5V de votre haut-parleur. 
  

Prise micro 
USB  

Prise 
USB

3. Insérez la prise USB standard du câble de
recharge USB dans le port USB d’un ordinateur 
ou dans un adaptateur de recharge USB approprié.

Le voyant de pile devient rouge lorsque le haut-parleur est en cours de charge, puis 
s'éteint lorsque la charge est terminée.
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Jumelage Bluetooth

Party Speaker

1. Tournez le bouton d'alimentation/volume vers la droite 
pour allumer.

2. Appuyez sur le bouton "mode" plusieurs fois jusqu’à ce que 
vous êtes en mode Bluetooth.

4.Accédez au menu des réglages Bluetooth de votre
téléphone. Assurez-vous que Bluetooth est activé.
Connectez-vous à l'appareil indiqué comme ““Party 
Speaker”.

3. "bLUE" apparaîtra sur l’écran (sur le devant du haut-parleur) 
pour indiquer que vous êtes en mode Bluetooth.
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SÉLECTION D'UN MODE

Bouton de Mode
(appuyez plusieurs fois pour 

changer de modes.)

Lorsque votre haut-parleur est allumé, vous pouvez appuyer sur le bouton "mode" plusieurs fois pour choisir d'où votre haut-parleur va 
jouer de la musique. Vous pouvez sélectionner parmi les modes suivants indiqués sur l’écran d’affichage:

BLUE: Sélectionnez ce mode pour jouer de la musique à partir d’une source audio avec une connexion Bluetooth. Voir les 
instructions sur la page précédente pour connecter votre téléphone ou tablette à votre haut-parleur via Bluetooth.

LINE:  Sélectionnez ce mode pour jouer de la musique à partir d’une source audio connectée par prise d’entrée auxiliaire.

USB:  Sélectionnez ce mode pour jouer de la musique à partir d’une clé USB ou d’un autre appareil inséré dans le port USB du 
haut-parleur.

TF:  Sélectionnez ce mode pour jouer de la musique à partir d’une carte mémoire TF ou Micro SD insérée dans la fente de carte 
mémoire TF de votre haut-parleur. Votre haut-parleur peut jouer des fichiers musicaux MP3 ou WAV stockés sur votre carte 
mémoire.

Fn:  Sélectionnez ce mode pour écouter les stations de radio FM. Une fois sélectionnée, la station à laquelle vous êtes à l’écoute 
s’affiche sur l’écran. Appuyez et maintenez le bouton >// pour la recherche de stations disponibles. Appuyez sur les boutons /<< ou >>/ 
plusieurs fois pour choisir d'autres stations. 
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contrÔle de la Musique

1. Appuyez sur le bouton Lecture/Pause pour 
jouer ou mettre en pause une piste.

2. Appuyez sur les boutons Suivant et Précédent 
pour aller à la piste suivante ou précédente.

3. Tournez le bouton d'alimentation/Volume pour 
augmenter et diminuer le son du haut-parleur.
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UTILISATION DE VOTRE MICROPHONE

Branchez le câble du microphone inclus dans
la prise MIC Jack sur le dessus de votre haut-parleur.

Faites glisser l'interrupteur de haut en bas 
pour allumer et éteindre le microphone.
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Controle de microphone

1. Tournez le bouton volume du microphone à 
droite pour augmenter et à gauche pour diminuer 
le son du microphone.

2. Tournez le bouton Echo à droite pour augmenter 
et la gauche pour diminuer la fonction d’écho de 
votre microphone.

Faites glisser l'interrupteur de haut en bas 
pour allumer et éteindre le microphone.
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- Avant d'utiliser votre haut-parleur, inspectez les ports afin de vous assurer qu'il n'y a pas de poussière ou de saleté avant de 
recharger ou d'insérer des câbles.
 
- Utilisez un chiffon doux pour nettoyer votre haut-parleur. 

- Assurez-vous que votre haut-parleur est sec avant de l'utiliser et avant de connecter les câbles aux ports. 

- N'utilisez jamais de nettoyant chimique ou puissant pour nettoyer votre haut-parleur.

- Gardez toujours votre haut-parleur dans un endroit frais et sec.

 
- Ne tirez jamais sur le câble de recharge pendant qu'il est branché à votre haut-parleur. Débranchez-le aussi délicatement que 
possible. 

- N'exposez jamais votre haut-parleur à des températures élevées, au froid extrême, à une humidité élevée ou excessive, ou à 
l'eau. 

- Veuillez recycler ou éliminer votre haut-parleur conformément aux lois et règlements de votre municipalité. Contactez les 
centres de recyclage locaux et/ou le fabricant de votre haut-parleur pour plus d’informations.

ENTRETIEN et nettoyage



Remarques
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avis de la FCC
Tout changement ou modification non expressément approuvé par la partie responsable de la conformité pourrait
annuler le droit de l'utilisateur d'utiliser l'équipement. Cet appareil est conforme à l'article 15 du règlement de la FCC.
L'utilisation est soumise aux deux conditions suivantes: (1) cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles,
et (2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences qui peuvent causer un
fonctionnement non désiré.

Cet équipment a été testé et déclaré conforme aux limites d'un appareil numérique de classe B, conformément à la
partie 15 des règlements de la FCC. Ces limites sont conçues pour fournir une protection raisonnable contre les
interférenes nuisibles dans une installatin résidentielle. Cet équipement génère, utilise et peut émettre de l'énergie
radio fréquence et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, peut causer des interférences
nuisibles aux communications radio. Cependant, il n'y a aucune garantie que des interférences ne se produiront pas
dansune installation particulière.

Si cet équipement cause des interférences nuisibles à la réception de la radio ou de la télévision, ce qui peut être
déterminé en éteignant et en rallumant l'équipement, l'utilisateur est encouragé à essyer de corriger ces interférences
par une ou plusieurs des mesures suivantes:

-- Réorienter ou déplacer l'antenne de réception.
-- Augmenter la distance entre l'équipement et le récepteur.
-- Brancher l'appareil sur une prise de courant d'un circuit différent de celui du récepteur.connecté.
-- Consulter le revendeur ou un technicien radio/T V expérimenté pour obtenir de l'aide.



Garantee LimitÉe d’un an vivitar
Cette garantie ne couvre que le consommateur d'origine et n'est pas transférable.

Cette garantie couvre les produits qui ne fonctionnent pas correctement sous une utilisation normale en raison
d'un défaut de matériau ou de fabrication. Votre produit sera réparé ou remplacé sans frais pour les pièces ou la
main-d'oeuvre pendant une période d'un an.

Ce qui n'est pas couvert par la garantie
Dommages ou dysfonctionnements ne résultant pas de défauts de matériaux ou de fabrication et de dommages
ou dysfonctionnements résultant d'une utilisation autre que l’utilisation normale, y compris, mais sans s’y limiter, la
réparation par des parties non autorisées, la falsification, la modification ou un accident.

Pour obtenir des renseignements sur le service de garantie et le dépannage:
Composez le 1-800-592-9541 ou visitez notre site Web à www.vivitar.com.

Pour bénéfiicier du service de garantie ainsi que du nom et de l’adresse d’un centre de service produit agréé,
l’acheteur consommateur d’origine doit nous contactor pour la détermination du problème et les procédures de
service. Une preuve d'achat sous forme d'acte de vente ou de facture acquittée, attestant que le produit est dans
les délais de garantie applicables, doit être présentée afin d’obtenir les service demandé. Il est de votre responsabilité
de bien emballer et d'envoyer tout produit défectueux avec une copie datée de la preuve d'achat, une
explication écrite du problème et une adresse de retour valide au centre de service autorisé, à vos frais. N'incluez
aucun autre article ou accessoire avec le produit défectueux. Tout produit reçu par le centre de service autorisé qui
n'est pas couvert par la garantie sera retourné non réparé.

13



4

AucuNe garantie, expresse ou implicite, y compris, mais sans s’y limiter, toute garantie implicite de qualité marchande ou 
D’ADAPTATION À UN USAGE PARTICULIER, AUTRE QUE CELLES EXPRESSÉMENT DÉCRITES CI-DESSUS, NE 
S’APPLIQUE. DE PLUS, LE DISTRIBUTEUR DÉCLINE TOUTE GARANTIE APRÈS LA PÉRIODE DE GARANTIE EXPRESSE 
MENTIONNÉE CI-DESSUS. AUCUNE AUTRE GARANTIE OU GARANTIE EXPRESSE DONNÉE PAR UNE PERSONNE, 
UNE ENTREPRISE OU UNE ENTITÉ RELATIVEMENT AU PRODUIT NE LIE LE DISTRIBUTEUR. LA RÉPARATION,
LE REMPLACEMENT OU LE REMBOURSEMENT DU PRIX D’ACHAT INITIAL - À LA SEULE DISCRÉTION DU DISTRIBU-
TEUR, SES FABRICANTS OU SAKAR INT. Ê TRE RESPONSABLE DE TOUT DOMMAGE ACCESSOIRE, DIRECT, INDIRECT, 
SPÉCIAL, PUNITIF OU CONSÉCUTIF (TEL QUE, MAIS SANS S’Y LIMITER, LES DOMMAGES-INTÉRÊTS POUR PERTE DE 
PROFITS, D’AFFAIRES, D’ÉCONOMIES, DE DONNÉES OU DE DOSSIERS) CAUSÉS PAR L’UTILISATION, LE MAUV AIS 
USAGE OU L’INCAPACITÉ D’UTILISER LE PRODUIT. À L’EXCEPTION DE CE QUI EST INDIQUÉ DANS LES PRÉSENTES, 
AUCUNE AUTRE GARANTIE NE S’APPLIQUE. NONOBSTANT CE QUE PRÉCÈDE, LE RECOUVREMENT DU
CONSOMMATEUR AUPRÈS DU DISTRIBUTEUR NET PEUT EXCÉDER LE PRIX D’ACHAT DU PRODUIT VENDU PAR LE 
DISTRIBUTEUR. CET TE GARANTIE NE S’APPLIQUE PAS À TOUTE PERSONNE AUTRE QUE LE CONSOMMATEUR 
ORIGINAL QUI A ACHETÉE LE PRODUIT ET N’EST PAS TRANSFÉRABLE.

Certain pays, états ou provinces n’autorisent pas l’exclusion ou la limitation des dommages accessoires ou indirects, ni la limitation 
de garanties, de sorte que les limitations ou exclusions peuvent ne pas vous concerner. Cette garantie vous donne des droits 
légaux spécifiques, et vous pouvez avoir d’autres droits qui varient d’un état à l’autre ou d’une province à l’autre. Communiquez 
avec votre détaillant autorisé pour déterminer si une autre garantie s’applique,

Garantee LimitÉe d’un an vivitar



Le mot de la marque et les logos Bluetooth® sont des marques déposées appartenant à Bluetooth SIG, 
Inc. et toute utilisation de ces marques par Sakar International est sous licence. Les autres marques et 
noms commerciaux sont ceux de leurs propriétaires respectifs.


